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KeszUlt: a 2001. december 3-an megtartott k6zmeghallgatlisr61

Jelen vannak: Botta Zsoltne, Cifka Janos, Derecskei Janos, Farkas Janos, Fabian Janosne,
Kunsagi Laszl6, Racz J6zsef, Vasvari Pal, Zemann Geza kepviselok, Marki
Ferenc jegyzo,
a lakossag reszerol: 98 fo.
Igazoltan tlivol: Dr. Rakosi Mikl6s kepviselo

Nap/rend:
I.! K6zsegpolitikai feladatok 2001. evi teljesitesenek ertekelese, 2002. evi

celkitUzesek ismertetese.
Eload6: Farkas Janos polgarmester

Farkas Janos polgarmester Udv6z6lte a megjelenteket, majd ismertette a napirendben foglalt I.
Napirendkent feltilntetett eloterjesztest (mellekelve).

Hozzasz6lasok:

Pilat Janos - k6sz6neret fejezi ki az 6nkormanyzatnak, hogy a falu fejlOdese erdekeben
komolyanyagi es egyeb erOfeszireseket tett, k6sz6ni a nyugdijas klubnak adott tamogatast.
Elmondja, hogy velemenye szerint a fasitas nem t6rtent olyan mennyisegben, mint az tavaly
elterveztUk. Hosszu tlivra kell a fasitast elvegezni. Ha aldoztunk ra, vigyazzunk is ra, aki elott
fat ultettUnk legalabb annyit tegyen meg, hogy locsolja es 6vja.
A faluban a gepjarmiivek gyorshajtasat mersekelni kellene.
Javasolj, hogy a falu szepiteseben, a faluert dolgoz6 emberek is kapjanak kitiinterest. Az iden
Farkas Jeno tett legt6bbet a falu rendezeseert, szepiteseert.
Ugy erzi, hogy az uszoda gondolata mar megtapadt az elgondolasainkba, ezert abb6l elobb
ut6bb lesz valami. Ezt nagyon 6rvendetesnek tartja, ha kell segiti letrej6ttet mas emberekkel
egyUtt.
Vlaszak Maria - nem hallott az iskola elott beomlott, k6ves arok helyrehozatalar61. Felveti a
kutyak utcan tart6zkodasat, ami nem csak a gyerekeknek okoz gondot, de a felnotteknek is.
Valamit tenni kellene ennek megakadalyozasara.
Az oszi falevel egetes komoly fust6t, es bosszUsagot okozott. Kellene szabaIyozni az egetest.
Varga Karolvne - az iskola parkol6jat nem hasznaljak, hanem szabaIytaJan helyen,
balesetveszely okozva aIlnak meg az aut6sok.
A katolikus templom a falu legrosszabb epUlete, de hallott annak felujitasar6l is. Szeretne
tudni ki mennyivel jlirult hozza a felujitlishoz, mennyibe keriil, mikor lesz kesz?
Miert z!irt be a gylir6i szemettelep?
Milyen fakat lehet Ultetni a falu utcaira?
A k6zvilagitas fenyereje t6bb helyen kivannival6t hagy maga utlin. Az iskola kUlso belso
tatarozasat fontosnak tartja, amit nem hallott a celkitiizesek k6z6tt.
Nagyon rossz a faluban k6zlekedok k6zlekedesi moraIja. Az kUlteriileti utak mellett sok a
parlagft1.
Laszl6 Endre - a k6zuton a foly6 es az iskola k6z6tti szakasz felujitlisa fontos volna.
Javasol lassit6 szigetek kiepiteset a gyorshajt6k ellen. A gyalogosok vedelmeben t6bb zebra
kiepirese szUkseges volna.
A gesztenyes fasoron a fak vedelmere gondolni kellene, mert egyre t6bb a fakba az odu.
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Kozma Ilona - koszoni az augusztus 19-20-i iinnepseget, a szervezett miisorokat, a
tiizijatekot.
Kovacs M6nika - koszonetet mond azert, amit az onkormanyzat az itt elok erdekeben tett.
briil az uszoda tervenek is es remeli lesz is belole valami. Eddig tomacsarnok felepiteseben
gondolkodott, mert a gyerekek nagyon szeretnek mozogni, de az uszas is nagyon j6.
Nagyon komoly a kutyaveszely utjainkon. briil annak, hogy jovore sinter bevonasaval pr6MI
rendet tenni az onkormanyzat.
J6 dolog a fasitas, de ha lehet eIeje ne harsfa keriiljon. Javasolja, hogy lak6hazahoz kozeli
kozteriileten jatsz6ter epiiljon, mivel ott es az uj utcakba sok gyerek lesz.
motte mar szennyvizcsatoma, de a bekiitestol azert tart6zkodtak, mert sok a csatornadij.
Hirdetok epiiljenek a buszvar6k melle is.
Petz Emo - nem ert egyet azokkal, akik a kis gyerekek kerekparozasat letiltanak az utakr61.
HoI kerekparozzanak a kis gyerekek?
Epiteni kell kerekpar utakat. Megoldas a sinter alkalmazasa?
Milyen tervek kesziiltek a Vorosmarty utca kialakimsara?
A katolikus templom felujitasat a piispokseg elvette a katolikus egyhazkozsegtol. A felujims
osszege es a kivitelezes is ellenorizhetetlenne valt.
Cifka Janos kepviselo vaIaszaban elmondta, hogy a telepiiles kozlekedesi helyzete nem
rosszabb, mint az orszagos atlag. Sajnos azok, akik belteriileten szaguldoznak, azok a
sebessegkorlatoz6 tablat sem fogjak figyelembe venni.
A lassit6 szigetek kialakitasa az utkezelo feladata, de semmit nem old meg, ha valaki a Kresz
szaMlyait nem tartja be. A zebrak kialakitasa, a fekvo rendor kiepitese sulyos osszegekbe
keriil, amihez pluszkent hozza kell szarnitani a kozvilagitas kiepiteset es fenntartasat is. Ez
egyelore telepiilesiinkon kivitelezhetetlen.
A falu atvezeto kozut kezeloivel targyaltunk, akik elmondtak, hogy a foly6 es az iskola kozotti
ut javitasat az idojaras fiiggvenyeben meg ebben az evben, ha nem jovo tavasszal elvegzik. Az
iskola elotti arok javimsara is sor keriil es kello vizsgalat utlin, korlattal vedenek a
kozlekedoket. A kis gyerekek uttesten val6 kerekparozasa egyertelmiien a sziilok felelossege.
Kerekpar utak epitesere sem hely, sem penz nem all rendelkezesiinkre.
Farkas Janos polgarmester valaszaban a felvetett kerdeseket megvalaszolta es elmondta:
- koszoni a dicseretet, velemenyeket es a felvetett feladatok sorat. A felvetesekbOl
megallapithat6, hogy a jelenIevok alapvetoen elegedettek az onkormanyzat munkajaval,
terveivel. Szeretnenk meg tobbet megval6sitani, de meg kell erteni, hogy a feladatok
megval6simsa a penziigyi lehetosegek fiiggvenye.
- a hibak kijavitasara a sziikseges intezkedeseket megtessziik, a megval6sitand6 feladatok
koze az arra erdemeset felvessziik es a penziigyi lehetosegeknek megfeleloen, igyeksziink
azokat megval6sitani. A legtobben felvetett kerdesek kibontasara az ujsagunk hasabjain
visszaterUnk.

Tobb hozzasz61as nem volt a polgarmester
kozmeghallgatast befejezettnek nyilvanitotta.
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megkoszonte az aktiv reszvetelt, a
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Farkas Janos
polgarmester


